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Närvaro Närvarande Frånvarande 

Styrelse Thomas Gillerfors, ordförande 
Ina Jarnekrantz, sekreterare 
Åsa Torstensson  
Anna Lindberg 
Kevin Malmros  
Anna Aronsson 
Peter Stenberg 
Jürgen Bischhaus  

Tomas Wallin  
Helena Ganslandt (var med sista 
timmen) 

Suppleanter 
 
Elin Silfver via länk 
 

 

§1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat 

§2. Val av mötesfunktionärer 

2.1. Sekreterare om ordinarie ej är närvarande 
Ordinarie Sekreterare Ina Jarnekrantz är närvarande. 

2.2. Protokolljusterare, 2 st att jämte ordförande justera protokollet 
Mötet väljer Kevin Malmros och Anna Aronsson till justerare. 

§3. Godkännande av Agendan 
Standardagenda används enligt nedan punkter samt uppföljning av 
tidigare möte. 

§4. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll ska justeras och undertecknas samt läggas 
tillgängligt på Google drive och Laget.se samt arkiveras i kansliet. Gamla 
protokoll justeras på Google drive av de som är justerare.  
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Ärende efter ansvarsområden 

§5. Styrning och administration 

5.1. Arbetsutskottet 
 

5.2. Administration 
3 lag anmälda till Skånemästerskapen. 

Whats up grupp finns för Lagföräldrar/ledare. Anna Aronsson har hand om denna.  

Thomas ska lägga upp information på Driven vad det innebär att vara i Valberedningen.  

Lärgrupper har lagts in av Peter Stenberg. Dessa läggs upp när minst 3 ledare har en 
planering för laget.  

Peter skapar en lathund för ledarna hur man gör detta. Pengarna används till aktiviteter, 
arrangemang, material etc inom verksamheten.  

5.3. Marknadsföringskommittén 
Fungerar jättebra och vi är aktiva på sociala medier. Instagram ökat 
med 10,7% sen oktober 2024. 

Resultat från röstning kring önskemål i kiosk och produktmaterial. 
- Proteinbars. Corny kan vara ekonomiskt vinning.  
- Marabou går inte att köpa in pga kostnad.  
- Pepsi max. 

Produkter: Flaggor att köpa, mössor, ev blir det för dyrt.  

§6. Sporten 

6.1. Sportkommittén 
Pågående: Johan Sivernäs har anmält att han tar på sig 
sammankallande för sportkommittén. Under förutsättning att det är 
tydliga riktlinjer från styrelsen vad vi vill och lagen ska vara 
engagerade.  

Utbildning bland ledare. Utskick har skickats till de ledare som har en utgången licens 
efter sista maj. De bör gå en fortsättningsutbildning för att aktivera sin 
licens. Peter skickar ny påminnelse till berörda.  

Utdrag belastningsregistret En ungdomsledare har nu fyllt 15 och inte visat något 
utdrag. Ina mailar om detta.  

6.2. Lagen; ledare, spelare 

P15 har för få spelare för att köra matcher själva. De spelar på grön nivå samtidigt som 
P16-17 svart.  

BESLUT att våra 2015 killar ska fortsätta träna med P14-15 men måste även kallas till 
matcher på blå nivå för 14-15.  

Till vårt sammandrag med P15 på grön nivå får vi lösa med andra spelare. Ev fylls det upp 
av P16.  
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P16-17 svart och vit är felaktigt uppdelat. Thomas kallar till ledarmöte med P16-17 lördag 
25 januari ca 10.00.  

Resultatet ska vara att P16 är ett lag. Svart och vit slå ihop.  

P17-18 blir ett nytt lag.  

Tillbudsanmälningarna för skador ska in i klubbens krishanteringspärm. Vi har haft en del 
skador i helgen på matcher och i Gothia. Dessa rapporter ska kollas upp 
om det behövs en handlingsplan.  

Försäkring finns via förbundet. Ina försöker lägga ut den på ett smart sätt på Laget.se. Så 
att ledare och föräldrar snabbt kan hitta länken.  
 

6.3. Ungdomsledare 
 

6.4. Domare 
Elin kollar upp om en extra match som är planerat för P11.  

6.5. Material, utrustning 
En del matchbollar har bytts ut med nya bollar. Skönadal har fyllts på 
nya bollar.  

6.6. Anläggningar, status, taggar, utrustning etc 

6.6.1. Skönadalshallen 
 

6.6.2. Tolvåker 
Låsen till omklädningsrum är fixade.  

Vi har slitage och behov av en del saker som behöver fixas. Thomas har mailat kommunen 
och frågat vart vi kan vända oss med våra önskemål. 

Ljudet till A-hallen fungerar bara till halva hallen.  

Det är önskemål att köpa in ett mixerbord.  

6.6.3. Nyvång 

6.7. Speciella arrangemang cuper 

Säsongsavslutning – Mini-vm. BESLUT 
- Datum lördag 29 mars.  

Vi har ansökt om att ha arrangemang av Skånemästerskapen.  
 

§7. Ekonomiska verksamheter 

7.1. Försäljningar 

7.2. Sponsorverksamheten 
Vi har en del kvar att fakturera. Vi ligger över budget på sponsring.  

7.3. Kiosken 
Jürgen har inte haft överlämning till Camilla ännu.  

Thomas har köpt in plåtar för att få dit säkrare lås på skåpen.  
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Vi har bra försäljning i kiosken.    

7.4. Evenemang 

7.5. Bokföring och prognos 

7.6. Övrigt 
Utbildningscoach.  

Utomhusplan. Peter har pratat med Lund som fick en utomhusplan. Han ska se om man 
kan copy deras upplägg. Man måste ha in bidrag och kopplar sedan in 
en rektor och skola som driver det vidare.  

§8. Kommande möten 

Nästa möte 10 februari 2025 kl. 18.30. 

Punkter till nästa möte 

- Verksamhetsmodell. Ska läsas av alla i styrelsen då den ska 
godkännas på årsmötet som ske i juni.  

Den gamla finns i Laget.se. Den reviderade av Peter finns i chatten.  

- Nytt förslag kring skapande av avgifter 

- Förslag arvodering för Hofterup IBF 

 

§9. Mötets avslutande 
Ordföranden tackar för mötet och förklarar det för avslutat. 

 

 

 

 

Justerare, Anna Aronsson   Justerare, Kevin Malmros 

 
 
 
 

  

Sekreterare, Ina Jarnekrantz  Ordförande, Thomas Gillerfors 
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